
SEE / HEAR SOMEONE +  - ING 
 

 

Po slovesech see (vidět), hear (slyšet), feel (cítit se), smeel (cítit), notice (všimnout si) se tvar 

zakončený na -ing používá tímto způsobem: 

 

I heard the phone. The phone was ringing. 

Slyšel jsem telefon. Telefon zvonil. 

 

I heard the phone ringing. 

Slyšel jsem zvonící telefon. Slyšel jsem telefon, který zvonil. 

 

He saw his teachers. They were playing tennis. 

Viděl své učitele. Hráli tenis. 

 

He saw his teachers playing tennis. 

Viděl své učitele hrající tenis. Viděl své učitele, kteří hráli tenis. 

 

 
 


